
PROTOKÓŁ Nr III/2010 
z obrad Sesji zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój,  

która odbyła się w dniu 28 grudnia 2010r. w godz. 13.00 – 17.50 
w sali Rady Miasta. 

 
 

 
Podjęto uchwały: 
 
Nr III/13/2010        w sprawie wstąpienia Andrzeja Kinasiewicza na miejsce  
     Mariana Janeckiego, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie 
     mandatu radnego,  
Nr III/14/2010   w sprawie wstąpienia Pawła Jagodzińskiego na miejsce  
     Krzysztofa Baradzieja, wobec którego stwierdzono  
     wygaśnięcie mandatu, 
Nr III/15/2010   w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
     Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043, 
Nr III/16/2010   w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok,     
Nr III/17/2010   w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady     
     Miasta Jastrzębie-Zdrój,  
Nr III/18/2010   w sprawie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 
     Miasta, 
Nr III/19/2010   w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 
    Miasta,  
Nr III/20/2010  zmieniająca Uchwałę Nr II/11/2010 w sprawie powołania 
    stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, ustalenia        
    przedmiotu ich działania i liczebności, 
Nr III/21/2010  zmieniająca załącznik do Uchwały Nr II/12/2010 w sprawie 
    ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta 
    Jastrzębie-Zdrój, 
Nr III/22/2010 w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2010 
   rok,  
Nr III/23/2010 w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 
   2010 roku oraz ustalenia planu tych wydatków, 
Nr III/24/2010 w sprawie  przyjęcia gminnego programu profilaktyki i  
   rozwiązywania problemów alkoholowych na 2011 rok, 
Nr III/25/2010 w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania 
   narkomanii na 2011 rok,  
Nr III/26/2010 w sprawie zatwierdzenia Statutu Miejskiego Ośrodka Kultury 
   w Jastrzębiu-Zdroju,  
Nr III/27/2010 w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za komercyjne  
   korzystanie z obiektu użyteczności publicznej Miejskiego  
   Ośrodka Sportu i Rekreacji - „Boisko ze sztuczną nawierzchnią 
   trawiastą przy ul. Kościelnej w Jastrzębiu-Zdroju”, 
Nr III/28/2010 w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Sesji Rady  
   Miasta na I półrocze 2011r., 
Nr III/29/2010 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miasta na 
   I półrocze 2011r.,  
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Ad. 1 
 
Otwarcie III Sesji nadzwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie prawomocności 
obrad. 
 
Otwarcia III Sesji nadzwyczajnej dokonał przewodniczący Rady Miasta – 
Grzegorz Matusiak. Powitał zebranych i stwierdził, na podstawie listy obecności, 
że obrady sesji są prawomocne, ponieważ udział w sesji bierze wymagana liczba 
radnych.  W sesji wzięło udział 23 radnych.  
 
 
Lista obecności stanowi załącznik   Nr 1  do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad wraz z projektami uchwał  otrzymali 
wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi  załącznik  Nr 2  do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. 2 
 
Wybór komisji uchwał i wniosków.   
 
Toborowicz Anna 
− W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa, zgłaszam do pracy w 

komisji radną  Bernadetę Magiera  -  wyraziła zgodę. 
 
 
Foksowicz Roman 
- W imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska, zgłaszam do pracy w 
komisji radnego  Jarosława Potępę– wyraził zgodę.    
 
 
Małolepszy Norbert 
- W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość,  zgłaszam do pracy w 
komisji radnego Mariana Króliczka – wyraził zgodę.  
 
za – 16, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0 
 
 - Stwierdzam, że skład komisji uchwał i wniosków został przyjęty 
   jednogłośnie. 
 
Karta  z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 3  do niniejszego 
protokołu.    
 
Ad. 3 
 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

• wstąpienia Andrzeja Kinasiewicza na miejsce Mariana Janeckiego, wobec 
którego stwierdzono wygaśnięcie mandatu radnego,  
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Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera przedstawiła  
projekt uchwały w sprawie wstąpienia Andrzeja Kinasiewicza na miejsce Mariana 
Janeckiego, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie mandatu radnego,  
 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III/13/2010 w sprawie wstąpienia Andrzeja Kinasiewicza na 
miejsce Mariana Janeckiego, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie 
mandatu radnego, została podjęta głosami : za – 18, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.  
 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera przedstawiła  
projekt uchwały w sprawie wstąpienia Pawła Jagodzińskiego na miejsce 
Krzysztofa Baradzieja, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie mandatu 
radnego.  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
 
Uchwała nr III/14/2010 w sprawie wstąpienia Pawła Jagodzińskiego na 
miejsce Krzysztofa Baradzieja, wobec którego stwierdzono wygaśnięcie 
mandatu radnego została podjęta głosami : za – 17, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu 
 
Złożenie ślubowania przez Andrzeja Kinasiewicza i Pawła 
Jagodzińskiego.  
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Poczet sztandarowy – wprowadzić. 
 
Przewodn. Rady Miasta    odczytał  rotę ślubowania: ”Wierny Konstytucji i prawu 
Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 
godnie , rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
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mieszkańców.” Kolejno wywołani  radni wypowiadali słowa „ślubuję – tak mi 
dopomóż Bóg”. 
 
 
Przewodn. Rady Miasta 
- Poczet sztandarowy wyprowadzić.   
 
Ad. 5 
 
Przyjęcie protokołów z I i II Sesji Rady Miasta.  
 
 
Przewodniczący Rady Miasta  
- Protokół z I, II Sesji Rady Miasta był do wglądu w Biurze Rady Miasta. Czy 

są uwagi do protokołów ?  Nie widzę. Kto za przyjęciem protokołów z I, II 
Sesji Rady Miasta ? 

 
za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
-  Stwierdzam, że protokoły z I, II Sesji zostały przyjęte jednogłośnie  

 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik  Nr 6  do niniejszego 
protokołu.  
 
 
Ad. 6 
 
Zgłaszanie interpelacji. 
 
Lucyna Maryniak w sprawie: 
 
- zmniejszenia liczb członków Rad Nadzorczych  
- wykonania projektu pobocza ul. Korfantego 
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 
Lis Jerzy w sprawie: 
 
 - naliczania opłaty adiacenckiej 
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
Alina Chojecka w sprawie: 
 
- kosztów budowy hali widowiskowo – sportowej oraz kosztów jej utrzymania  
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
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Ad. 7 
 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ryszard Piechoczek przedstawił informację z 
działalności Rady Miasta od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego.  
 
Informacja stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 8 
 
Informacja Prezydenta Miasta. 
 
Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Baradziej przedstawił informację z 
realizacji zadań w okresie od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego. Przedstawił 
również sprawozdanie  z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2008-2011 oraz informację  
 
Informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 
Sprawozdanie z realizacji gminnego programu opieki nad zabytkami Miasta 
Jastrzębie-Zdrój stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 
Informacja z mienia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
 
P R Z E R W A 
 
13.50-14.00 
 
Ad. 9 
 

• Budżet Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok. 
 
Marian Janecki 
 - Przedstawił informację w sprawie Budżetu Miasta na 2011 rok.  
 
Informacja stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
 

• opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta –Damian Gałuszka przedstawił opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej .  
 
Opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

 
 

• Opinia Komisji Skarbu 
 

Przewodniczący Komisji Skarbu – Janusz Tarasiewicz przedstawił opinię komisji 
do projektu budżetu miasta na 2011 rok.  
 
Opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
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• Wystąpienia Klubów Radnych 

 
Lis Jerzy 
  - Wieloletnia prognoza finansowa (WPF) miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-
2043 została skonstruowana zgodnie z nową obowiązującą od bieżącego roku 
Ustawą o finansach publicznych (uchwalona 27 sierpnia 2009r.), która zgodnie z 
art. 242 zakłada nie przekraczanie wydatków bieżących ponad dochody bieżące. 
Im więcej zaoszczędzimy tym więcej będziemy mieli na inwestycje. Analizując 
sytuację finansową miasta, klub nasz śledząc prognozę kwoty długu stwierdza, 
że nie została zachwiana relacja pomiędzy tymi założeniami. Zaproponowane 
ramy budżetowe zapewniają odpowiednią zdolność kredytową miasta, niezbędną 
do sfinansowania wkładów własnych w realizacji projektów finansowanych 
środkami z budżetu Unii Europejskiej. Zaplanowany na lata 2012-2015 wzrost 
dochodów  o 3,13% w zakresie podatków od nieruchomości, rolnego, leśnego i 
środków transportowych, jest realny do osiągnięcia. Niestety założone coroczne 
wpływy zaległej należności głównej z podatku od wyrobisk górniczych (rok 2012-
2013)  11,5 mln  zł przy nie do końca rozstrzygniętej interpretacji zasadności i 
zgodności z prawem tego podatku może zagrozić finansom, miasta dlatego 
trzeba będzie bacznie obserwować rozstrzygnięcia prawne w tej materii. 
Pozostałe założenia prognozy nie budzą naszych zastrzeżeń i wydają się 
racjonalne. Z prognozy wynika, że stan zadłużenia miasta na koniec roku 2010 
wyniesie 2,9 mln zl, na koniec 2011 wzrośnie do 47 mln zł tj. 12,77% w 
stosunku do prognozowanych dochodów budżetowych. Ogółem – zadłużenie to 
wynika z planowanej do pozyskania kwoty zewnętrznych środków zwrotnych 
przeznaczonych na realizację zadań inwestycyjnych głównie z bezzwrotnych  
środków unijnych. W latach 2011-2013 wskaźnik obsługi zadłużenia nie 
przekroczy 14% planowanych dochodów (przy maksymalnym dopuszczanym 
przez jeszcze starą ustawę o Finansach Publ. 15%). W następnych latach kwota 
obsługi zadłużenia ustalona jest na bardziej bezpiecznym poziomie, nie 
przekraczającym ind. Wskaźnika obsługi zadłużenia. Klub nasz głosował będzie 
za przyjęciem WPF miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043 również za 
upoważnieniem Prezydenta Miasta do zaciągania zobowiązań związanych z 
realizacją wieloletnich przedsięwzięć, realizacją umów, których realizacja w roku 
budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości 
działania miasta. Projekt Uchwały Budżetowej na rok 2011 – jego procedura 
uchwalania wzbudziła wiele wątpliwości klubu PO, niemniej po zapoznaniu się z 
opinią prawną podpisaną przez adwokata p. Łukasza Kałusowskiego, klub nasz 
uważa, że przyjęcie uchwały na dzisiejszej sesji nie będzie wpływać na jej 
prawną ważność.  Wiem, że ładnie brzmią w wystąpieniach cyfry.  Niemniej nie 
zapadają one w pamięć, dlatego postaram się ograniczać do niezbędnego 
minimum ich odczytywanie. Pewne jednak cyfry należy kilkakrotnie przeczytać, 
aby łatwiej zapadły w pamięć. Przy zaplanowanych dochodach budżetu miasta na 
368,162 mln zł wydatki zaplanowano na 440,3 mln zł  (w tym prawie 167 mln na 
wydatki majątkowe). Deficyt budżetu wyniesie 72,134 mln zł z tego 25,134 mln 
zł pokryte zostanie z nadwyżki budżetowej , natomiast 47 mln zł  planuje się  
pokryć zaciągniętym kredytem. Z powyższego wynika, że budżet miasta na rok 
2011 został zrównoważony na poziomie 443,2 mln złotych. Jeżeli chodzi o same 
wydatki, które są zaplanowane w budżecie to  znalazło się dużo wydatków 
inwestycyjnych na których Klubowi SLD zależało –zwiększenia o prawie 100 
mieszkań socjalnych na ul. Gagarina , remont schodów w jarze południowym. 
Myślimy, że jest to dobrze przygotowany budżet.  
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Sławik Tadeusz 
 - Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie , Szanowni Państwo. Dziś odbywa się 
najważniejsza Sesja Rady Miasta  - Sesja budżetowa na której przyjmiemy 
Budżet Miasta na 2011 rok. Szanowni Państwo w poprzedniej kadencji podjęliśmy 
działania, aby budżet na koniec kadencji był budżetem zrównoważonym. 
Najważniejszą inwestycją w historii samorządu jest budowa obwodnicy Drogi 
Głównej Południowej. Brakuje ważnego elementu a mianowicie kontynuacji 
budowy dróg na terenie po byłej KWK Moszczenica ale myślę, że będziemy 
szukać rozwiązań w przyszłych budżetach.  Z inwestycji związanych z polityką 
społeczną zwrócę uwagę na dwie – lokale komunalne przy ul. Gagarina oraz 
budowa noclegowni. Myślę, że w roku 2011 noclegownia będzie funkcjonować. 
Jeśli mamy stan finansów publicznych określony jako dobry, to patrząc na koniec 
kadencji i na prognozę kształtowania się długu to widzimy , że przed nami będą 
trudne lata. Zadania, które będziemy wybierać do późniejszych budżetów muszą 
być dobrze przemyślane. Jesteśmy uzależnieni od stanu finansów publicznych. 
Szanowni Państwo budżet na 2011 rok jest budżetem przejrzystym. Wielokrotnie 
prosiliśmy żeby jasno były opisane zadania. Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość 
będzie głosował za przyjęciem Budżetu.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Radni. Proszę Państwa w imieniu 
Klubu Radnych Platforma Obywatelska chciałbym wyrazić opinię naszych Radnych 
na temat projektu budżetu. Jaka jest sytuacja w kraju doskonale wiemy i nie 
chciałbym prowadzić polemiki z moim przedmówcą. Budżet Państwa kształtuje 
sytuacja ekonomiczna , która aktualnie na świecie nie jest najlepsza. Możemy 
pochwalić się, że nie mamy takiego kryzysu jak np. Grecja. W Budżecie naszego 
miasta na przyszły rok jest wiele pozycji , które są niejako wyjściem w kierunku 
rozwiązywania istotnych i nabrzmiałych problemów społeczności lokalnej. Patrząc 
w tej chwili za okno należy zadać sobie pytania czy, w Budżecie na rok 2011 
wystarczy środków na akcje zima. Wiem, że zabrakło soli i z tego powodu wiele 
Gmin nie może i nie będzie miało środków finansowych, żeby to uzupełnić. W 
Budżecie na przyszły rok znajdujemy kilka pozycji, które są istotne dla 
przyszłości miasta. Jeżeli chodzi o halę widowiskowo-sportową to już wiele 
krytycznych uwag padło i dyskusje na ten temat zostawię sobie na komisję. 
Jeżeli chodzi o Drogę Główną Południową to tak się składa , że jesteśmy 
użytkownikami dróg lokalnych i w tej chwili jak już Państwo wiecie autostrada w 
Żorach (Rój) jest już otwarta. Swego czasu kiedy  uczestniczyłem przy projekcie-  
Droga Główna Południowa mówiliśmy o dwóch obejściach w regionie – od 
Pszczyny poprzez Rybnik, Żory do Raciborza oraz od Pszczyny przez Pawłowice, 
Jastrzębie, Wodzisław do Raciborza. Obserwując sytuację jaka jest to możemy 
powiedzieć, że odcinek drogi między Pszczyną a Żorami jest w lepszym stanie niż 
odcinek drogi między Pszczyną a Pawłowicami. Droga jest fatalna. Jaki jest stan i 
zaawansowanie innych Gmin w realizacji tego zadania? Chodzi mi o to żebyśmy 
nie stworzyli takiej sytuacji, że Droga Główna Południowa będzie głównie 
korzystna dla mieszkańców Pawłowic, którzy skomunikują się dzięki naszej 
drodze z autostradą. Remont mostku na ul. Cieszyńskiej uzmysłowił nam pewien 
inny istotny fakt dla układu komunikacyjnego miasta, a mianowicie                  
ul. Wyzwolenia jest naturalną obwodnicą miasta i rozumiem, że nie można mówić 
o budowie dróg, które mają znaczenie strategiczne, ale kto wie czy przyszłość nie 
pokaże, że ul. Wyzwolenia  jest ważniejsza niż budowana w tej chwili Droga 
Główna Południowa. Musimy sobie zdawać sprawę, że większość mieszkańców 
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naszego miasta kierując się w stronę autostrady może nie skorzystać z Drogi 
Głównej Południowej, ponieważ osiedla położone po południowej stronie                  
Al. Piłsudskiego w sposób naturalny będą jeździły przez Zdrój, Moszczenicę                 
i wjeżdżały na autostradę. Nie mówię, że ta droga jest nie potrzebna. Czy 
zrobiliśmy wszystko jako Gmina , żeby w rejonie w ramach subregionu 
zachodniego stworzyć sytuację taką, żeby droga miała dalszy swój przebieg                 
a przynajmniej między budowaną w tej chwili drogą w Bziu a Pawłowicami? 
Oczekiwałbym odpowiedzi od Pana Prezydenta w tym temacie. W projekcie 
Budżetu ja i moi koledzy, koleżanki znajdujemy wiele pozycji dotyczących 
naszych dzielnic. Jest również wiele informacji i rzeczy , które nie spełniają 
naszych oczekiwań. Minusem jest to, iż nie zobaczyłem dziś prezentacji 
multimedialnej budżetu, która z tego co pamiętam była zawsze. Myślę, że dla 
nowych Radnych mogłoby to mieć większe znaczenie. Jest jeszcze wiele pozycji, 
o których mógłbym mówić m.in. budownictwo socjalne, które moim zdaniem w 
ostatnich latach było zaniechane. Jest kwestia OWN, który byłby ważnym 
elementem w naszym mieście, a dziś  został zapomniany. W budżecie nie 
widziałem środków na halę targową. Reasumując jako Klub Platforma 
Obywatelska nie będziemy przeciwko przyjęciu budżetu. Dziękuję.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
 - Przedstawił stanowisko Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa do budżetu 
miasta na 2011 rok.  
 
Wystąpienie stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
 

 
• Dyskusja 

 
Alina Chojecka 
 - Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie , Szanowni Państwo. 17 grudnia 
odbyło się posiedzenie Komisji Skarbu. Zwróciłam wówczas uwagę na fakt , że w 
tym roku -  podkreślano to nie jednokrotnie przez Państwa Radnych, że jest 
rokiem wyborczym -  nie zostały zachowane zapisy uchwały z dnia 24 czerwca 
2010 r. Proszę Państwa unieważniliśmy wcześniejszą uchwałę z 2008 r. i w 
uzasadnieniu czytamy : „W związku z wejściem w życie nowej ustawy o finansach 
publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 r. zachodzi konieczność opracowania nowego 
projektu uchwały RM w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
miasta Jastrzębie-Zdrój w celu dostosowania do obowiązujących przepisów.” 21 
grudnia wystąpiłam do Pana Prezydenta z prośbą o opinię prawną. Z opinii 
prawnej dowiedziałam się , że: „ Bez wątpienia przywołana na wstępie Uchwała 
RM Jastrzębie-Zdrój z dnia 24 czerwca 2010 r. w sprawie trybu prac na 
projektem uchwały budżetowej wprowadza terminy obowiązujące w toku prac 
nad projektem uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój.” Jeżeli uchwała 
została przez Radę Miasta przyjęta, przegłosowana, to czy mamy się trzymać 
zapisów tego, co uchwaliliśmy, czy nie ma takiego obowiązku? Żeby nie było 
żadnych wątpliwości. Jako Radna Rady Miasta uważam, że projekt uchwały w 
sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej miasta Jastrzębie-Zdrój 
winien być zaadresowany do wszystkich Radnych Rady Miasta. Jeszcze raz 
zgłaszam swoje wątpliwości do tego projektu uchwały.  
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Marian Janecki 
 - Panie Przewodniczący , Panie i Panowie Radni. Odnosząc się do ostatniego 
wystąpienia Radnej Aliny Chojeckiej to mogliśmy dopiero zacząć funkcjonować 
jak Rada Miasta została ukonstytuowana czyli 13 grudnia 2011 r. Jeżeli 
popatrzymy na uchwałę w której wyraźnie jest wskazane, że jest to prawo 
miejscowe, to mamy świadomość tego, że prawo miejscowe ma szczególne 
znaczenie. Jeżeli chodzi o uchwałę budżetową to w opinii prawnej i mojej inna 
była by sytuacja gdybyśmy nie spełnili warunków związanych z uzyskaniem opinii 
RIO, która bada projekt budżetu pod kątem wszystkich spraw związanych z 
przestrzeganiem przepisów prawa, ustaw. Jest to element niezbędny. W sytuacji 
kiedy mamy do czynienia z zachwianą procedurą to wspominała Pani rok 2008. 
Uchylaliśmy uchwałę z 2008 r. być móc uchwalić następną uchwałę. Gdybyśmy 
nie uchylili uchwały to procedowalibyśmy na podstawie uchwały z 2008 r. Myślę, 
że nikt nie będzie badał procedury. Jeżeli budżet byłby przedstawiony w styczniu 
to wówczas musielibyśmy udzielić wyjaśnień RIO. W naszym przypadku nie 
mamy obowiązku udzielać wyjaśnień RIO. Wracając do Państwa spostrzeżeń i 
wypowiedzi , które się dziś pojawiły to jest wiele rzeczy , których nie da się 
przewidzieć. Proszę Państwa mowa była o deficycie, który pokryjemy z nadwyżki 
budżetowej. Zostanie nam 42 mln. zł jako kredyt lub obligacje. Budżet Państwa , 
który został przyjęty da nam informację jakimi subwencjami będziemy 
dysponować , dotacjami. Jeżeli chodzi o Drogę Główną Południową to z tego co 
pamiętam pierwsze rozmowy rozpoczęły się w 2001 r. z Urzędem 
Marszałkowskim. Była koncepcja w planie zagospodarowania przestrzennego 
następnie był plan zagospodarowania przestrzennego , wystąpiliśmy z wnioskiem 
o środki unijne jako projekt kluczowy. Jak byśmy nie  otrzymali projektu 
kluczowego to byśmy nie podejmowali dalszych działań z projektowaniem , 
wykupami gruntów. Też bym chciał żeby tego typu drogi były realizowane przez 
Państwo. Ustawodawca określił, że drogi wojewódzkie my mamy na utrzymaniu. 
Samorządy realizują coraz więcej zadań i często zapomina się o tym by nas 
wspomóc finansowo. Jeżeli chodzi o ul. Wyzwolenia to w naszej koncepcji jest to 
droga bardzo istotna i ważna. Sytuacja jeżeli chodzi o Drogę Główną Południową  
w innych miastach wygląda różnie. Wiem , że powiat wodzisławski przygotowuje 
się do koncepcji zmiany w planie zagospodarowanie przestrzennego. W zeszłym 
tygodniu Prezydenci miast spotkali się z Przewodniczącym Parlamentu 
Europejskiego prof. Jerzym Buzkiem i na temat dróg rozmawiano. Zdaniem               
prof. Buzka więcej środków powinno być scedowanych na regiony. Wynika z tego 
że środki w regionach są lepiej realizowane. Wiele uwag dotyczyło projektów 
miękkich związanych z kapitałem ludzkim. Jeżeli chodzi o halę targową to 
propozycja i projekt dotyczył terenów przy ul. Podhalańskiej. W roku 2007 
Trybunał Konstytucyjny orzekł, że nawet te tereny, które były wywłaszczone pod 
budowę ale nie są związane z danym celem mogą podlegać zwrotom. Wiem, że w 
wyborach były różne hasła m.in. że halę wybudujemy. Czekałem kiedy zaczniemy 
dyskutować merytorycznie, ponieważ wiem jakie są trudności z tym związane. 
Nie możemy wykonać inwestycji : budowa boiska w Moszczenicy, ponieważ teren 
jest prywatny. Wiem, że kampania się skończyła, ale w kampanii były 
pokazywane budynki byłego Sądu, porodówki , niedokończonego budynku za 
sklepem „Jysk”. Padały oskarżenia, że miasto nic z tym nie robi. Oświadczam, że 
są to prywatne tereny. Poruszany był teren OWN. Proszę Państwa mamy 
umówione spotkanie z nadleśnictwem Rybnik, na którym chcemy określić jaka 
jest możliwość przejęcia tego terenu. Ile nas będzie kosztowała zima tego nie 
wiemy. Musimy się zmierzyć ze standardami jakie chcemy. Kształtując budżet 
musimy brać pod uwagę bardzo wiele elementów mających wpływ na 



 10

funkcjonowanie prawie  100 tys. miasta.  
 
Alina Chojecka 
 - Proszę powiedzieć,  jak Radny osiedla Przyjaźń ma powiedzieć mieszkańcom   
dlaczego Prezydent Miasta nie znalazł środków na remont chodników na osiedlu.  
Chodnik przy ul. Moniuszki jest w fatalnym stanie. Bardzo proszę , aby Pan 
Prezydent potraktował poważnie osoby , które płacą podatki do Budżetu miasta  i 
mieszkają na obrzeżach naszego miasta.  
 
Sławik Tadeusz 
 - Chciałbym przedstawić swoje stanowisko odnośnie procedury budżetowej. 
Odbyły się posiedzenia komisji RM i z tego co wiem żadna z komisji nie przyjęła 
pozytywnych wniosków, co do zmiany przedłożonego Budżetu. Z całą 
świadomością podjąłem jako Radny decyzję, żeby budżet miasta przyjąć w roku 
2010. Jeżeli chodzi o Drogę Główną Południową, to widzę tę drogę w dwojakim 
charakterze – raz jako obwodnicę miasta. Nie wyobrażam sobie miasta bez 
obwodnicy. Nie jest celowe podnoszenie dyskusji czy obwodnicę budować. Ją 
należy wykonać. Jest również zasadne dostrzeżenie drugiej obwodnicy                  
- ul. Wyzwolenia, Ranoszka do węzła z Mszaną. Czy w tym czasie stać nas na 
budowę dwóch obwodnic? Trzeci temat o którym nie wspominałem to jest 
budowa hali targowej. Myślę, że komisja Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 
zajmie się tym tematem. Nie czas dzisiaj o tym rozmawiać.  
 
Lucyna Maryniak 
 - Panie Przewodniczący, Panowie Prezydenci, Szanowni Państwo. Miałam dzisiaj 
nie zabierać głosu, ale słuchając projektu budżetu przypomina mi się jak były 
rozdawane ulotki w kampanii wyborczej  i jak bardzo szczegółowo były dla 
społeczeństwa przedstawione remonty dróg, ulic, boisk. Widzę, że ma to pokrycie 
w projekcie budżetu. Miasto Jastrzębie-Zdrój, to również obrzeża miasta i 
sołectwa. Dlaczego nie ma mowy o miejscach , których Radnych nie mamy dziś 
na Sali? Byłam już Radną i wiem, że pewne rzeczy są od lat pomijane. Cieszę się, 
że będą kolejne budynki socjalne, ale czy tak miało to wyglądać? Dlaczego do 
dzisiaj nie ma świetlic na ul. Stodoły? Z całym szacunkiem dla wszystkich osób , 
ale wstrzymam się od głosu nad projektem budżetu miasta na 2011 rok.  
 
Jerzy Lis 
- Szanowni Państwo jedną rzecz jest mi trudno zrozumieć. Jeżeli Pani Chojeckiej 
jest mało 4 tys. metrów chodnika na osiedlu Przyjaźń i  jeżeli Pani Maryniak nie 
widzi w budżecie budowy oświetlenia przy ul. Kombatantów, Pochwacie,                  
ul. Polna, ul.  Gołębia, ul. Młyńska, ul. Powstańców Śl, ul. Bema, ul. Długosza,                  
ul. Świerklańskiej to  rzeczywiście mieliście Państwo za mało czasu , aby 
przeczytać budżet.  
 
Janecki Marian 
 - Proszę zrozumieć, że dysponujemy takimi, a nie innymi środkami. My 
chodzimy na spotkania z mieszkańcami i wiemy jakie są problemy. Wszystkiego 
nie jesteśmy w stanie zrealizować. W pierwszej kolejności chcemy zapewnić 
normalne funkcjonowanie wszystkim jednostkom miasta.  
 
Norbert Małolepszy 
 - Panie Prezydencie, Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Przed nami 4 lata 
kadencji. Jestem Przewodniczącym Zarządu Osiedla Morcinka i też ubolewam, że 
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w budżecie nie ma propozycji, o które wnioskujemy i staramy się od kilku lat. 
Mam nadzieje , że poprzez szeroko rozumianą dobrą współpracę i mądrze 
wypracowany consensus uda nam się zrealizować nasze postulaty jak nie w tym 
to w przyszłym roku. Mam nadzieję , że skrzyżowanie Al. Piłsudskiego z                  
ul. Graniczną i ul. Północną doczeka się modernizacji, aby  było bezpieczne. 
Proszę powiedzieć ile funduszy miała do rozdysponowania MRM? Jak to wygląda 
w tym roku? Czy byłaby możliwość zwiększenia tej kwoty? 
 
Janecki Marian 
 -  Proszę Państwa jeżeli chodzi o Młodzieżową Radę Miasta to jest przeznaczone 
12 tys. zł . Środki są w Wydziale Kultury i Sportu. Mamy świadomość , że jest 
kilka miejsc komunikacyjnych z którymi musimy się uporać. Mamy opracowaną 
koncepcję jeżeli chodzi i skrzyżowanie Al. Piłsudskiego z ul. Graniczną                  
i  ul. Północną.  
 

• podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043 

 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043, 
 
Opinie Komisji  RM– pozytywne. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III/15/2010 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2011-2043 została podjęta 
głosami : za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 7. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18  do niniejszego 
protokołu.  
 

• podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2011 rok,  

 
 

Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera przedstawiła  
projekt uchwały w sprawie Budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok, 
 
Opinie Komisji RM – pozytywne. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
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Uchwała nr III/16/2010 w sprawie Budżetu Miasta Jastrzębie -  Zdrój 
na 2011 rok, została podjęta głosami : za – 14, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 6. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 19  do niniejszego 
protokołu.  
 
P R Z E R W A 
 
16.20-16.30 
 
Ad. 10 
 
Wybór Komisji Skrutacyjnej. 
 
Sławik Tadeusz 
- W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość,  zgłaszam do pracy w 
komisji radnego Andrzeja Matusiaka – wyraził zgodę.  
 
Kinasiewicz Andrzej 
− W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa, zgłaszam do pracy w 

komisji radnego  Pawła Jagodzińskiego  -  wyraził zgodę. 
 
Piechoczek Ryszard 
- W imieniu Klubu Radnych Sojusz Lewicy Demokratycznej , zgłaszam do pracy w 
komisji radnego Jerzego Lisa – wyraził zgodę.  
 
Wiceprzewodn. Rady Miasta  
 - Kto jest za podanym składem Komisji Skrutacyjnej? 
za -11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20  do niniejszego 
protokołu.  
 
Piechoczek Ryszard 
 - W związku z tym, że na Sali jest wymagana większość Radnych zarządzam 
ponowne głosowanie.  
 
za – 16, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21  do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 11 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera przedstawiła  
projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  
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Wiceprzewodniczący  Rady Miasta – Ryszard Piechoczek 
 - Czy są pytania do projektu uchwały?  
 
Lucyna Maryniak 
 - Po co nam 3 Wiceprzewodniczący Rady ? Uważam, że w ramach oszczędności 
powinniśmy z tego zrezygnować.  
 
Sławik Tadeusz 
 - Uważam, że w Prezydium Rady powinni zasiadać przedstawiciele wszystkich 
Klubów Radnych.  
 
Potępa Jarosław 
 - Szanowni Państwo uważam, że jest to brak kultury politycznej, jeżeli w 
harmonogramie dyżurów Rady Miasta pod pozycją nr 5 jest umieszczony Pan 
Andrzej Kinasiewicz jako Wiceprzewodniczący Rady Miasta. Z całym szacunkiem 
dla Pana Andrzeja będę głosował za nim, ale wydaje mi się , że takie ustawianie 
sprawy jest nie smaczne i nie na miejscu . Na I lub II Sesji RM zostałem 
obrażony. Dziś nie chciałem nikogo obrazić lecz wskazać, że błędy się zdarzają. 
Myślę, że pierwszy miesiąc naszej pracy niech będzie tematem zamkniętym.  
 
Przewodn. Rady Miasta 
 - Pan Andrzej Kinasiewicz w poprzedniej kadencji był Wiceprzewodniczącym 
Rady Miasta i z tego powodu zaszła pomyłka. Jeżeli czuje się Pan urażony, to 
przepraszam.  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta – Ryszard Piechoczek 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
 
Uchwała nr III/17/2010 w sprawie ustalenia liczby 
Wiceprzewodniczących Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój została podjęta 
głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta -  Ryszard Piechoczek 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22  do niniejszego 
protokołu.  
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera przedstawiła  
projekt uchwały w sprawie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta,  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III/18/2010 w sprawie Regulaminu wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta została podjęta głosami: za – 19, 
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przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta -  Ryszard Piechoczek 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23  do niniejszego 
protokołu.  
 
Ryszard Piechoczek 
- Proszę o zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta.  
 
Anna Toborowicz 
- Na stanowisko Wiceprzewodniczącego Rady Miasta proponuję radnego Andrzeja 
Kinasiewicza. Pan Andrzej Kinasiewicz bardzo długo pracuje w samorządzie , jest 
osobą doświadczoną. W ubiegłej kadencji piastował stanowisko 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta w związku z tym uważam , że zasługuje na 
to , aby dalej zasiadać w Prezydium.  
 
Lis Jerzy 
- Zgodnie z regulaminem przystępujemy do głosowania. Proszę o odbiór               
i zwrot kart do głosowania w kolejności zgodnej z listą obecności, którą 
odczytam. 
 
 
Piechoczek Ryszard 
O g ł a s z a m   10 minut przerwy 
 
Lis Jerzy 
 - Zgodnie z protokołem z głosowania sporządzonym przez Komisję 
Skrutacyjną, w tajnym głosowaniu wzięło udział 20 radnych, na podstawie 
dokonanego obliczenia ważnie oddanych głosów ustalono, że w wyniku tajnego 
głosowania kandydat otrzymał 18 głosów. 
 
 
Protokół Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Jastrzębie- Zdrój stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 
protokołu Sesji.  
 
Przewodnicząca  Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera  przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 
Miasta Jastrzębie- Zdrój. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta -  Ryszard Piechoczek 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III/19/2010 w sprawie stwierdzenia wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Jastrzębie Zdrój została podjęta 
głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25  do niniejszego 
protokołu.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
 - Chciałem bardzo serdecznie podziękować wszystkim Radnym za to, że 
obdarzyli mnie zaufaniem i powierzyli mi bardzo ważną funkcję. Zapewniam 
Państwa, że będę należycie starał się wypełniać swoje obowiązki i nie zawiodę 
nikogo z was. Będę godnie reprezentował Radę Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 
Przewodnicząca  Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera  przedstawiła 
projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr II/11/2010 w sprawie powołania stałych 
Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, ustalenia przedmiotu ich działania i 
liczebności, 
 
Andrzej Kinasiewicz 
 - Proszę o wykreślenie mnie z Komisji Rewizyjnej, ponieważ zgodnie ze Statutem 
Miasta art. 37 pkt. 3 Wiceprzewodniczący Rady Miasta nie może być członkiem 
Komisji Rewizyjnej.  
 
Wniosek w sprawie wykreślenia Pana Andrzeja Kinasiewicza z Komisji 
Rewizyjnej został podjęty głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 1. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26  do niniejszego 
protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III/20/2010  zmieniająca Uchwałę Nr II/11/2010 w 
sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta, Jastrzębie-Zdrój, 
ustalenia przedmiotu ich działania i liczebności został podjęta głosami: 
za – 20, przeciw- 0, wstrzymujących się – 0.  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27  do niniejszego 
protokołu.  
 
Przewodnicząca  Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera  przedstawiła 
projekt uchwały zmieniający załącznik do Uchwały Nr II/12/2010 w sprawie  
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 
Andrzej Kinasiewicz 
 - Analogicznie do poprzedniego projektu uchwały proszę o wykreślenie mnie z 
Komisji Rewizyjnej.  
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Wniosek w sprawie wykreślenia Pana Andrzeja Kinasiewicza z Komisji 
Rewizyjnej został podjęty głosami: za – 19, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 1. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 28  do niniejszego 
protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
 
Uchwała nr III/21/2010  zmieniająca załącznik do Uchwały                   
Nr II/12/2010 w sprawie  ustalenia składów osobowych stałych Komisji 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój została podjęta głosami: za – 20,       
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29  do niniejszego 
protokołu.  
 
Przewodnicząca  Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera  przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2010  rok,  
 
Opinia Komisji  Skarbu– pozytywna. 
 
Marian Janecki 
 - Przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały.  
 
Autopoprawka stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III/22/2010  w sprawie zmian budżetu Miasta                   
Jastrzębie-Zdrój na 2010 rok została podjęta głosami: za – 16,                   
przeciw – 0, wstrzymujących się – 4. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę  większością głosów.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 31  do niniejszego 
protokołu.  
 
Przewodnicząca  Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera  przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie  wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 
2010 roku oraz ustalenia planu tych wydatków, 
 
Opinia Komisji Skarbu – pozytywna.  
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Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III/23/2010 w sprawie wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem 2010 roku oraz ustalenia  planu tych wydatków 
została podjęta głosami : za – 16, przeciw – 0, wstrzymujących się – 4. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 32 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych na 2011 rok,  
 
Opinia Komisji Polityki Społecznej – pozytywna.  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III/24/2010 w sprawie przyjęcia gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na 2011 rok, 
została podjęta głosami : za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania 
narkomanii na 2011 rok,  
 
Opinia Komisji Polityki Społecznej – pozytywna.  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III/25/2010 w sprawie przyjęcia gminnego programu 
przeciwdziałania narkomanii na 2011 rok została podjęta głosami:                  
za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
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Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 34  do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Statutu Miejskiego Ośrodka Kultury                
w Jastrzębiu-Zdroju, 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta -  Ryszard Piechoczek 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Lis Jerzy 
 - Proszę powiedzieć czy do tej pory Miejski Ośrodek Kultury nie miał Statutu? Na 
czym polega zmiana? 
 
Janusz Jurczak 
 - Miał Statut. Zmiana polega na tym, że możemy pozyskiwać dochody z innych 
źródeł a do tej pory nie było takiego zapisu w statucie.  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III/26/2010 w sprawie zatwierdzenia Statutu Miejskiego 
Ośrodka Kultury w Jastrzębiu-Zdroju została podjęta głosami: za – 18, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 35  do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodnicząca Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za komercyjne 
korzystanie z obiektu użyteczności publicznej Miejskiego  Ośrodka Sportu i 
Rekreacji - „Boisko ze sztuczną nawierzchnią trawiastą przy ul. Kościelnej w 
Jastrzębiu-Zdroju”, 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr III/27/2010 w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat za 
komercyjne korzystanie z obiektu użyteczności publicznej Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji - „Boisko ze sztuczną nawierzchnią trawiastą 
przy ul. Kościelnej w Jastrzębiu-Zdroju” została podjęta głosami:                   
za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.  
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Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 36  do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodnicząca  Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera  przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Sesji Rady Miasta 
na I półrocze 2011r., 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
- Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Andrzej Matusiak 
 - Wnioskuje o zmianę terminu Sesji czerwcowej z 30 czerwca na 22 czerwca.  
 
Wniosek radnego Andrzeja Matusiaka w sprawie zmiany terminu Sesji 
czerwcowej został podjęty głosami: za – 17, przeciw – 0, 
wstrzymujących się  - 2. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 37  do niniejszego 
protokołu. 
 
Grzegorz Matusiak 
 - Proponuję wykreślić z planu pracy Sesji termin 27.01.2010. 
 
Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta został podjęty głosami: za – 8, 
przeciw – 1, wstrzymujących się – 1. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 38  do niniejszego 
protokołu. 
 
Sławik Tadeusz 
 - W związku z tym, że na Sali Rady Miasta jest wymagana ilość Radnych proszę 
o przeprowadzenie ponownego głosowania wniosku.  
 
Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta został podjęty głosami: za – 12, 
przeciw – 3, wstrzymujących się – 2. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
- Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek większością głosów. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 39  do niniejszego 
protokołu. 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu z poprawkami? 
 
Uchwała nr III/28/2010 w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy 
Sesji Rady Miasta na I półrocze 2011r. została podjęta głosami: za - 16, 
przeciw – 1, wstrzymujących się – 2. 



 20

Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 40  do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodnicząca  Komisji uchwał i wniosków – Bernadeta Magiera  przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miasta na I 
półrocze 2011r.,  
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały 
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr III/29/2010 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji 
Rady Miasta na I półrocze 2011r. została podjęta głosami: za – 21, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 
Wiceprzewodniczący  Rady Miasta-  Ryszard Piechoczek 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 41  do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 12 
 
Zatwierdzenie wniosków  Komisji Rady Miasta. 
 
Komisje nie zgłosiły żadnych wniosków.  
 
Ad. 13 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Lucyna Maryniak 
 - Proszę, by na projektach uchwał, które są dostarczane do skrytek była data 
wpływu. Zwracam się również do odpowiednich służb o wymianę nawierzchni 
drogowej, chodzi mi głównie o dziury w jezdni. Uważam, że ubytki w asfalcie 
powinny być od razu naprawione.  
 
Sławik Tadeusz 
 - Proszę Państwa dziś pożegnaliśmy naszego kolegę Mirosława Swatka, Radnego 
3 kadencji. Mirosław Swatek urodził się w Szczecinie. Był twórcą biblioteki 
podziemnej. Mocno przyczynił się do wydawania gazet podziemnych. Pracował w 
szkolnictwie, był niezwykłym nauczycielem. Po odzyskaniu niepodległości włączył 
się bardzo mocno w Samorząd. Był człowiekiem idei.    
 
Siwiec Elżbieta 
 - W jastrzębskich placówkach oświatowych etaty dla Pań sprzątaczek liczone są 
w zależności od liczby uczniów w szkołach. Proszę powiedzieć dlaczego nie od 
powierzchni przeznaczonej do sprzątania. Uczniów w szkołach ubywa, a 
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powierzchnia do sprzątania pozostaje taka sama. Czy w tej kwestii przewidywane 
są jakiś zmiany? Jeśli tak to od kiedy?  
 
Marian Janecki 
 - Proszę Państwa, z budżetu Państwa otrzymujemy subwencję na ucznia, a nie 
na powierzchnię szkoły. Są szkoły w których rzeczywiście ilość uczniów jest 
odpowiednia i nie ma problemów związanych z ilością obsługi. Poleciłem 
Wydziałowi Edukacji przygotowanie projektu zmiany zarządzenia. O szczegółach 
nie chciałbym mówić, ponieważ muszę się dokładnie z tym zapoznać. Jest 
propozycja, aby etaty obsługi liczone były od powierzchni. Chcę się w styczniu 
spotkać z dyrektorami i związkami zawodowymi, aby przedyskutować tę 
propozycję. Chciałbym jeszcze poruszyć kwestię kontraktów z NFZ w naszym 
mieście. Proponuję, aby komisja Polityki Społecznej zajęła się tym tematem. 
Spotkałem się dziś z lekarzami i z informacji wynika, że kontrakty są 
zdecydowanie niższe niż w roku ubiegłym. Jeżeli chodzi o poradnię lekarza 
rodzinnego to do końca tygodnia kontrakty powinny być podpisane.  
 
Informacja na temat kontraktów na rok 2011 stanowi załącznik nr 42 do 
niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. 14 
 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodn. Rady Miasta  
- Dziękuję państwu za udział w obradach sesji. Zamykam obrady III sesji 
nadzwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 
 
 
Protokołowała 
Monika Dulewicz 
 
 
 
Obrady sesji zarejestrowano na płycie CD 
 
 
 
 


